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SLOVO STAROSTY

Vážení spoluobčané,
z kalendáře letošního roku opět ubyly další čtyři 
týdny a já Vás opět srdečně zdravím na stránkách 
Dubského zpravodaje, abych Vám předal informa-
ce, co právě uplynulý měsíc přinesl našemu městu. 
 Pokud jsem svůj příspěvek v říjnovém vydá-
ní našeho Zpravodaje chápal jako výjimečný, tak 
bezesporu tento přívlastek právem přísluší rovněž 
tomuto vydání. Vždyť volby do zastupitelstev měst 
a obcí jsou vždy pro samosprávy událostí naprosto 
výjimečnou a rozhodnutí Vás, voličů, po čtyřech 
letech znovu sestavilo nejvyšší orgán našeho měs-
ta, jímž jeho Zastupitelstvo je. V těchto volbách 
jste svými hlasy rozhodli o poměrně zásadních 
změnách; v Zastupitelstvu města Dubí poprvé 
usednou zástupci nového subjektu PRO Dubí, 
a to pan Mgr. Jiří Zmítko a pan Jiří Vítek, na stra-
ně druhé o dva zastupitele se snížilo zastoupení 
Komunistické strany Čech a Moravy a zde musím 
za práci odvedenou pro naše město poděkovat 
paní Mgr. Marii Struhové, která nepřetržitě od 
roku 1994 byla členkou Zastupitelstva města Dubí, 
do roku 2000 zasedala rovněž v Radách města 
Dubí a v letech 1998 – 2000 vykonávala funkci 
místostarostky města Dubí. Proto myslím, že za její 
více než dvaceti letou práci pro naše město jí náleží 
poděkování.
Se ziskem 9 mandátů ve volbách zvítězilo sdruže-
ní Severočeši-Dubí, kdy vůbec poprvé se funkce 
zastupitele města ujímají pan PhDr. Mgr. Jaroslav
Zeman a pan Vilém Policar, po dvou mandá-
tech získala dvě sdružení, a to NEZÁVISLÍ, kdy se 
role zastupitelky poprvé ujímá paní Mgr. Helena 
Hrubešová, a stejně tak HNUTÍ NEZÁVISLÝCH 
ZA HARMONICKÝ ROZVOJ OBCÍ A MĚST, po jed-
nom mandátu získaly jednak již zmíněná Komunis-
tická strana Čech a Moravy a Česká strana sociálně 
demokratická. Všem poprvé zvoleným zastupite-
lům bych rád popřál hodně sil i elánu v této pro ně 
nové pozici v samosprávě a znovu bych rád podě-
koval všem zastupitelům za odvedenou práci pro 
naše město v průběhu minulého volebního období.
Ve čtvrtek 1. listopadu se ve Společenském sále 
Tereziných lázní konalo ustavující zasedání Zastu-
pitelstva města Dubí, kdy všichni zvolení zastupi-
telé složili slib zastupitele, který stvrdili svým pod-
pisem, ale toto zasedání bylo rovněž zasedáním 
volebním, kdy zastupitelé zvolili orgány města pro 
následující čtyřleté volební období. Jako vítězi 
voleb nám ze sdružení Severočeši-Dubí stejně 
jako před čtyřmi lety připadl post starosty a místo-
starosty města, přičemž funkce starosty bude opět 
vykonávaná jako uvolněná a funkce místostaros-
ty, jímž byl zvolen pan PhDr. Jiří Šiller, znovu jako 
funkce neuvolněná. Vedle starosty a místostarosty 
byli do Rady města Dubí zvoleni ještě pan Ing. Jiří 
Janeček rovněž za sdružení Severočeši-Dubí, pan 
Tomáš Zíka za Komunistickou stranu Čech a Moravy 
a paní Květuše Koritková za Českou stranu sociál-
ně demokratickou. Dále byly volbou obsazeny dva 
výbory Zastupitelstva, a to Finanční a Kontrol-
ní. Předsedkyní Finančního výboru byla zvolena 
paní Ing. Marcela Velcová a do pozice členů paní 
Bc. Bukačová, paní Dvořáková, paní Mgr. Hrubešová
a pan Pejchar; předsedkyní Kontrolního výboru 
byla zvolena paní Mgr. Petra Doubková a do pozi-
ce členů paní Bc. Minaříková, paní Mgr. Struhová, 
paní Vengrynská a pan Zíka. Nezbývá než si popřát, 
abychom dokázali navázat na práci předchozí-
ho Zastupitelstva a aby všechna naše rozhodnutí 
posouvala město Dubí vždy vpřed a aby se nám 
všem zde dobře žilo. Tento akt, kdy zastupitelé sklá-
dají svůj slib a posléze volí vedení města, chápeme 

jako akt slavnostní, proto pro první schůzi Zastu-
pitelstva města Dubí po volbách volíme pěkné 
prostředí Společenského sálu Tereziných lázní 
a myslím si, že je to dobře. K letošním volbám 
doplním ještě jednu zajímavost: tyto volby přinesly
poměrně neobvyklou situaci. Do Zastupitelstva 
města byli zvoleni tři zastupitelé trvale žijící v měst-
ské části Cínovec, jeden za Severočeši-Dubí a dva za 
uskupení PRO Dubí. Pokud to vezmeme čistě ma-
tematicky, tak při počtu 96 trvale žijících obyvatel 
na Cínovci má tato městská část zcela neobvyklé 
zastoupení, kdy v zastupitelstvu je celých 3,12 % 
obyvatel této městské části a tito zastupitelé tvoří 
17,6 % zastupitelstva. Pokud k tomu přidáme infor-
maci, že na Cínovci byla učiněna největší investice 
v historii města Dubí ve výši cca 37 milionů korun, 
tou investicí byla likvidace ruiny bývalého dolu, 
a dále informaci o nejvyšších provozních nákladech 
při údržbě a provozu této městské části na jednoho 
obyvatele (zimní údržba, veřejné osvětlení, údržba 
komunikací), tak byť se jedná o zcela odtrženou 
městkou část, určitě se nejedná o opomíjenou 
městskou část. 
Minulé volební období se vyznačovalo opravdu 
dobrou spoluprací mezi všemi zastupiteli, a za to 
bych chtěl ještě jednou všem zastupitelkám a zastu-
pitelům poděkovat a zároveň bych rád vyslovil přání, 
aby tomu bylo i v tomto novém volebním období. 
 Velice slavnostní událostí v životě našeho měs-
ta bylo setkání u příležitosti stého výročí založení 
Československé republiky, kdy jsme ve čtvrtek 
25. října položili květiny a poklonili se památce 
těch, kteří položili své životy v bojích za náš dnešní 
život ve svobodné zemi. Jelikož sté výročí je vždy 
příležitost nadevše slavnostní, proto jsme přemýš-
leli, jak letošní setkání ještě umocnit? Z technic-
kého odboru vzešel návrh na zasazení lípy coby 
českého národního stromu a s tímto návrhem jsme 
se rádi ztotožnili, protože lípa se vždy vysazuje při 
nějaké slavnostní příležitosti a sté výročí založení 
Československé republiky takovým výročím beze-
sporu je. Jsem rád, že vedle představitelů města se 
zúčastnili jak žáci našich škol, tak rovněž občané 
města. Přejme si, aby toto místo prakticky ve středu 
našeho města tak bylo důstojnou připomínkou nejen 
tohoto slavného výročí, ale i připomínkou naší stát-
nosti a vlastenectví, protože za obojí se v minulosti 
nejednou bojovalo a nejednou se přinášely oběti. 
 Ještě před svoláním ustavujícího zastupitel-
stva se na své schůzi sešla Rada města Dubí, a to 
dne 18. října. Po projednání jsme přijali doporu-
čující či rozhodující stanovisko vesměs k předlo-
ženým materiálům majetko-právní povahy, jako 
např. byly smlouvy o zřízení věcných břemen, 
zveřejnění záměru prodeje pozemku, umístění 
inženýrských sítí apod. Rovněž jsme vzali na vě-
domí informaci o přípravě rozpočtu města na 
příští kalendářní rok a právě jednání o rozpočtu 
je v těchto dnech hlavní náplní mých schůzek 
s jednotlivými vedoucími odborů, kdy prochá-
zíme jednotlivé položky a sestavujeme priority; 
tradičně pro naše město je velmi důležitý rozpo-
čet technického odboru, který finančně zastřešuje 
jednotlivé investiční akce, které vždy chceme do 
rozpočtu zařadit, na příští rok se jedná zejména 
o chodník do Běhánek v ulici Dubská, investice do 
odborných učeben v našich základních školách, 
projektování a příprava na odkanalizování Drahů-
nek, další pokračování obnovy chodníků ve všech 
částech města a mnoho dalších drobnějších akcí. 
Předpokládám, že v následujících týdnech budou 
všechna tato jednání uzavřena a návrh rozpočtu 
bude předložen k projednání Finančnímu výboru, 

Radě města Dubí a samozřejmě bude vyvěšen rov-
něž na Úřední desce, takže se s ním každý bude 
moci podrobně seznámit. Zastupitelům k projed-
nání a ke schválení bude předložen na prosincové 
schůzi. Po projednání jsme se rovněž seznámili 
s výsledky výběrových řízení a schválili dodava-
tele veřejných zakázek malého rozsahu na akce 
„Vybavení odborných učeben ZŠ Dubí 1“, veřejné 
zakázky na stavební práce pro akci „Stavební úpra-
vy odborných učeben v ZŠ Dubí 1“. I v následují-
cím volebním období bude Rada města zasedat 
v třítýdenním intervalu a vyžádají-li si to skuteč-
nosti, bude se samozřejmě scházet operativně.
 Další záležitostí, kterou chci zmínit, je tragický 
požár zámečku ve Mstišově. V ranních hodinách dne 
26. září požár zcela zničil nejstarší funkční památku 
našeho města, její vznik se datuje do roku 1703. 
Zatím není jasné, co bylo příčinou požáru. Příčinu 
požáru intenzivně šetří Policie ČR a vyšetřovatelé 
HZS. Pro město je důležité, aby došlo k obnově této 
památky tak, aby mohla opět sloužit svému účelu. 
V tomto okamžiku však podle mých informací není 
vůbec jasné, jakým způsobem bude obnova zá-
mečku probíhat. S majiteli a provozovateli zámečku 
jsem v kontaktu a mohu říci, že Město je připraveno 
pomoci odbornou radou pro získání případné 
dotace na rekonstrukci. Zatím je možné konstato-
vat jediné, nic není uzavřeno a další osud zámečku 
bude známý až po došetření příčiny a stanovení výše 
pojistného plnění ze strany pojišťovny. Nezbývá než 
držet palce a věřit, že vše dobře dopadne.
 Než se dostanu k úplnému závěru, rád bych Vás, 
vážení občané, pozval na připravené kulturní akce: 
nechce se tomu ani věřit, ale touto pozvánkou si 
uvědomuji, že se nezadržitelně opět blížíme k zá-
věru kalendářního roku, proto i mé pozvánky jsou 
již zaměřeny tak trochu vánočně, protože směřují 
jednak k adventním koncertům, z nichž ten první 
se tradičně uskuteční v kostele Nanebevzetí Panny 
Marie na Cínovci a představí se nám pěvecký sbor 
Ventilky, další dva budou tradičně zadány našim 
nejmladším, dětem z mateřských škol a žákům ze 
škol základních, kteří se nám představí v kapličkách 
v Pozorce a ve Mstišově a čtvrtý, závěrečný koncert 
je v letošním roce zadán Sestrám Havelkovým, které 
přijaly naše pozvání a jejich vystoupení – myslím –
slibuje pěkný umělecký zážitek, který jistě umocní 
adventní atmosféru. Naším vstupem do adventní-
ho času však bude rozsvícení vánoční stromu před 
kostelem Panny Marie, a to v úterý 27. listopadu, 
kdy je zároveň připraven program Divadla Uličník
v čele principálem, panem Jiřím Baldou. Jak na roz-
svícení vánočního stromu, tak rovněž na naše tradiční 
adventní koncerty Vás všechny co nejsrdečněji zvu.
  Příští vydání našeho Zpravodaje bude připrave-
no prakticky již na polovinu měsíce prosince, proto 
si všichni popřejme, abychom předvánoční shon 
a samotné přípravy na vánoční svátky všichni 
zvládli bez shonu a napětí, ale hlavně ve zdraví, aby 
se nám vyhýbaly všechny virózy i nachlazení. 
Rovněž nám všem přeji, abychom následující čtyři 
roky zvládli společně se všemi zastupiteli ku prospě-
chu našeho města, aby se nám opět krok po kroku 
dařilo plnit naše závazky, jimiž jsme se Vám, našim 
voličům, před volbami zavázali a aby naše jednání 
nadále probíhala v pracovní atmosféře, třebaže se 
v některých úhlech pohledu na tu kterou věc může-
me lišit, a aby nás spojoval jediný cíl, a to město Dubí.
Přeji všem dobré zdraví a spokojenost a se všemi 
se těším na shledanou buď na rozsvícení vánoční-
ho stromu, na některém z našich adventních kon-
certů či na stránkách Dubského zpravodaje.

Ing. Petr Pípal, starosta
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SLOŽENÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA DUBÍ

Kandidátní listina Kandidát Hlasy 

číslo název 
poř. 

příjmení, jméno, tituly věk abs. 
číslo 

1 NEZÁVISLÍ 
1 Doubková Petra Mgr. 49 326 

12 Hrubešová Helena Mgr. 43 245 

2 HN.ZA HARM.ROZVOJ OBCÍ A MĚST 
4 Let Petr 55 343 
1 Smítková Ilona 69 335 

3 PRO Dubí 
2 Zmítko Jiří Mgr. 46 332 
1 Vítek Jiří 41 282 

4 Komunistická str.Čech a Moravy 1 Zíka Tomáš 45 337 

5 Česká str.sociálně demokrat. 1 Koritková Květuše 56 234 

6 Severočeši - Dubí 

1 Pípal Petr Ing. 59 1 057 
2 Šiller Jiří PhDr. 53 986 
3 Janeček Jiří Ing. 52 958 
4 Dvořáková Alena 64 880 
5 Gürtlerová Anna 66 913 
6 Velcová Marcela Ing. 51 881 
7 Zeman Jaroslav PhDr.Mgr. 55 915 
8 Policar Vilém 46 869 
9 Vengrynská Helena 71 871 

- 
Okrsky Voliči 

v 
seznamu 

Vydané 
obálky 

Volební 
účast v 

% 

Odevzdané 
obálky 

Platné 
hlasy 

% 
platných 

hlasů počet zprac. v % 

2. kolo 7 7 100,00 6 266 951 15,18 951 945 99,37 

Kandidát 
Volební 
strana 

Navrhující 
strana 

Politická 
příslušnost 

Počty hlasů % hlasů 

číslo 
příjmení, jméno, 

tituly 
1. 

kolo 
2. 

kolo 
1. 

kolo 
2. 

kolo 

5 Kubera Jaroslav ODS ODS ODS 742 485 36,05 51,32 

8 Bergman Zdeněk 
RNDr. 

SEN 21 SEN 21 BEZPP 434 460 21,08 48,67 

Složení Finančního výboru 

poř. příjmení, jméno, tituly funkce 

1 Velcová Marcela Ing. předseda 
2 Hrubešová Helena Mgr. člen 
3 Dvořáková Alena člen 
4 Bukačová Lenka Bc. člen 
5 Pejchar Petr člen 

Složení Kontrolního výboru 

poř. příjmení, jméno, tituly funkce 

1 Doubková Petra Mgr. předseda 
2 Zíka Tomáš člen 
3 Vengrynská Helena člen 
4 Struhová Marie Mgr. člen 
5 Minaříková Milada Bc. člen 

JEDNÁNÍ USTAVUJÍCÍHO ZASTUPITELSTVA MĚSTA DUBÍ

Ve čtvrtek dne 1. listopadu se ve Společenském sále Tereziných lázní konalo jednání ustavujícího Zastupitelstva města Dubí, kde zvolení zastupitelé složili slib 
do rukou starosty města, pana Ing. Petra Pípala. Poté Zastupitelstvo zvolilo pro čtyřleté období 2018 – 2022 vedení města Dubí, Radu města Dubí a Finanční 
a Kontrolní výbor Zastupitelstva.
V čele města Dubí po další čtyřleté volební období opět stane ve funkci starosty města pan Ing. Petr Pípal, do funkce místostarosty byl zvolen pan PhDr. Jiří Šiller, dal-
šími členy Rady města byli zvoleni pan Ing. Jiří Janeček, paní Květuše Koritková a pan Tomáš Zíka. Finanční výbor Zastupitelstva povede paní Ing. Marcela Velcová,
Výbor kontrolní paní Mgr. Petra Doubková. Na jednání rovněž přijali pozvání někteří občané našeho města a k milému překvapení všech nás poctili návštěvou 
rovněž zástupci z partnerského města, Svazku obcí Bannewitz, starosta, pan Christoph Fröse a paní Kerstin Ryssel, která v našem partnerském městě je zodpovědná 
za školství.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  (-rr-) 

VÝSLEDKY VOLEB DO SENÁTU PARLAMENTU ČR - 2. KOLO

SLOŽENÍ VÝBORŮ
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RM na své schůzi dne 25. září  mj. projednala:

 Usnesení č. 1793/67/2018: RM po projedná-
ní schvaluje rozpočtové opatření č. 47/2018 ve výši 
100 tis, Kč – Navýšení odboru ORJ 2 – Technický 
odbor na akci: „Průchod v č. p. 41, ul. Krušnohorská, 
Dubí 1 – výmalba, zateplení a instalace rolovacích 
mříží“, a to v celkové částce 100 tis. Kč.
 Usnesení č. 1794/67/2018: RM po projedná-
ní schvaluje rozpočtové opatření č. 48/2018 ve výši 
129 372,80 Kč – Navýšení odboru ORJ 4 – Odbor 
školství – poskytnutí dotace z MŠMT v oblasti priorit-
ní osy 3 Rovný přístup ke kvalitnímu předškolnímu, 
primárnímu a sekundárnímu vzdělávání Operačního 
programu Výzkum, vývoj a vzdělávání, která je určena 
MŠ Dubánek, Dubí 1.
 Usnesení č. 1795/67/2018: RM po projedná-
ní schvaluje rozpočtové opatření č. 49/2018 ve výši 
81 892,80 Kč – Navýšení odboru ORJ 4 – Odbor škol-
ství – poskytnutí dotace z MŠMT v oblasti prioritní 
osy 3 Rovný přístup ke kvalitnímu předškolnímu, 
primárnímu a sekundárnímu vzdělávání Operačního 
programu Výzkum, vývoj a vzdělávání, která je určena  
MŠ U Křemílka, Dubí 2.
 Usnesení č. 1797/67/2018: RM po projedná-
ní schvaluje rozpočtové opatření č. 50/2018 ve výši 
428 tis. Kč  - Navýšení rozpočtu ORJ 8 Správa dotací 
– na akci „Oprava kostela Nanebevzetí Panny Marie 
Cínovec“ – dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo – změna 
smluvní ceny za vícepráce v celkové částce 428 tis. Kč.
 Usnesení č. 1798/67/2018: RM po projedná-
ní schvaluje rozpočtové opatření č. 51/2018 ve výši
Kč 96 800,00 – Navýšení rozpočtu ORJ 8 Správa do-
tací – uvolnění finančních prostředků na administraci 
výběrových řízení v rámci projektu „Odborné učebny 
ZŠ Dubí 1“, a to v celkové výši Kč 96 800,00.

Z JEDNÁNÍ RADY MĚSTA ...

 Usnesení č. 1799/67/2018: RM po projed-
nání schvaluje rozpočtové opatření č. 52/2018 
ve výši 330 tis. Kč – Navýšení rozpočtu ORJ 3 Odbor 
vnitřních věcí – Volby do zastupitelstev obcí a 1/3 Se-
nátu Parlamentu ČR; výše dotace je 330 tis. Kč.
 Usnesení č. 1801/67/2018: RM po projednání 
bere na vědomí program Adventních koncertů 2018. 
(Jednotlivé pozvánky přináší mj. toto vydání Dubského 
zpravodaje, stejně tak vydání prosincové – pozn. red.)
 Usnesení č. 1803/67/2018: RM po projednání 
schvaluje uzavření Smlouvy o partnerství a vzájem-
né spolupráci za účelem realizace projektu „Odborné 
učebny ZŠ Dubí 1“ mezi Základní školou Dubí 1 a spo-
lupracujícími organizacemi, jimiž jsou Základní škola 
Dubí 2 a Mateřská škola Dubánek.
 Usnesení č. 1804/67/2018: RM po projednání 
povoluje výjimku z nejvyššího počtu žáků v obou 
odděleních školní družiny v souladu s ustanovením 
§ 111a) odst. 4 zákona č. 561/2004 Sb., o předškol-
ním, základním, středním, vyšším odborném a jiném 
vzdělávání (školský zákon), v pl. zn., a s ustanovením 
§ 10 odst. 4 vyhlášky č. 74/2005 Sb., o zájmovém 
vzdělávání, v pl. zn., pro školní rok 2018/ 2019 Základ-
ní škole Dubí 2, a to do počtu 33 žáků na oddělení. 
Výjimka z počtu žáků se povoluje za předpokladu, že 
zvýšení počtu žáků nebude na újmu kvalitě zájmo-
vého vzdělávání ve školní družině a budou splněny 
podmínky bezpečnosti a ochrany zdraví.
 Usnesení č. 1805/67/2018: RM po projedná-
ní souhlasí s podáním žádosti o poskytnutí dotace 
na rok 2019 v rámci dotačního programu Podpora 
terénní práce.
 Usnesení č. 1806/67/2018: RM po projednání 
schvaluje uzavření Smlouvy o dílo na administraci 
výběrových řízení v rámci projektu „Odborné učebny

ZŠ Dubí 1“ se zhotovitelem, jímž je Regionální 
rozvojová agentura Ústeckého kraje, a .s., a to v celko-
vé ceně Kč 96 800,00.
 Usnesení č. 1807/67/2018: RM po projedná-
ní schvaluje výzvu k podání nabídek vč. zadávací 
dokumentace na vybavení odborných učeben na 
ZŠ Dubí 1.
 Usnesení č. 1808/67/2018: RM po projednání 
schvaluje výzvu k podání nabídek vč. zadávací doku-
mentace na stavební úpravy v objektu ZŠ Dubí 1 (bý-
valá budova MKZ) na vybudování odborných učeben. 
 Usnesení č. 1809/67/2018: RM po projednání 
schvaluje výzvu k podání nabídek vč. zadávací do-
kumentace na vybavení nového komunitního centra 
v Dubí – Pozorce.
 Usnesení č. 1810/67/2018: RM po projed-
nání schvaluje Dodatek ke Smlouvě o dílo ze dne 
22. 5. 2018, a to se zhotovitelem Ateliéry Bárta, s. r. o,
který mění smluvní cenu za řádné provedení díla 
z Kč 1 841 208,65 na Kč 2 268 935,00. (Důvodem jsou 
práce nad rámec původního plánu vzhledem k navýšení 
dotace od MK ČR - pozn. red.) 
 Usnesení č. 1811/67/2018: RM po projedná-
ní schvaluje provedení akce „Instalace rolovacích 
mříží, zateplení stropu a výmalba průchodu 
v ul. Krušnohorská 41/15, Dubí 1.
 Usnesení č. 1812/67/2018: RM po projednání 
schvaluje Plán zimní údržby místních komunikací 
města Dubí (Dokument je zveřejněn na webových 
stránkách Města Dubí– pozn. red.)
 Usnesení č. 1916/67/2018: RM po projedná-
ní schvaluje výběr zhotovitele akce „Rekonstrukce
prvního nadzemního podlaží v Domě s pečova-
telskou službou, Bílinská č. 141, Dubí 3“, a to firmu 
Roman Lang, Hrob, která podala nejnižší cenovou 
nabídku.                                                                                     (šl)vývýýběběrorovývýýchch řřízízeneníí vv rárámcmcii prprpp ojojjjekektutu „„„OdOdbobornrnéé učučebebnynyyy nanabíbídkdku.u.                                                                                    ((šl)

MĚSTSKÁ POLICIE DUBÍ • Střední 154, 417 03 Dubí  •  Telefon + Fax: 417 571 637, Tel.: 417 571 200

Operátor kamerového systému v nočních 
hodinách spatřil skupinku čtyř mužů, kteří šli po 
chodníku u silnice Ruská, a chtěli jít do baru Venezia.
Jeden z mužů se snažil dostat do podniku, ale tam 
bylo již zavřeno. Skupinka pokračovala po chodníku 
směrem na Teplice. Operátor sledoval jejich pohyb, 
protože předpokládal, že budou narušovat veřejný 
pořádek, jelikož podle pohybů mužů bylo patrné, že 
jsou pod vlivem alkoholu. Cestou dolů začali zkoušet, 
zda mají domy přilehlé ke komunikaci zamčené vcho-
dové dveře, až narazili na jeden dům, který neměl 
vchodové dveře zamčené. Dva muži vešli do domu 
a ostatní na ně čekali venku. Po chvíli vyšli z domu 
s naplněnou taškou a odcházeli. Okamžitě byli zadrže-
ni hlídkou městské policie a i s lupem předáni Policii ČR
pro podezření ze spáchání trestného činu. Všichni 
zadržení byli cizinci z Polska a Ukrajiny. Strážníci kon-
taktovali majitele domu, aby si své věci vyzvedl na 
Policii ČR. V Dubí dochází minimálně k majetkovým 
deliktům, ale nechávat nezamčené vchodové dveře 
je riskantní.    

Na jedné z nových kamer umístěných ve Mstišově 
byl spatřen muž, který přinesl odpad v pytli a odložil 
ho na náměstí ve Mstišově. Když se ho přivolaní stráž-
níci ptali, proč odložil odpad na náměstí, odpověděl, 
že mají malou popelnici a tam se mu všechno neve-
jde a když položí pytel s odpadem na náměstí, tak 
ho někdo uklidí. Muž si přinesený odpad zase odnesl 
a přestupkem se bude zabývat správní orgán.

Operátor kamerového systému v nočních hodinách 
spatřil několik mladíků, kteří se poštuchovali na Škol-
ním náměstí u dětského hřiště. Jeden z mladíků roz-
kopal dřevěnou podpěru u nově vysázených stromků. 
Operátor sledoval odcházející mladíky a naváděl hlíd-
ku městské policie, kudy se pohybují. Strážníci mladí-
ky dostihli a způsobenou škodou na majetku Města 
se bude zabývat správní orgán. 

Operátor kamerového systému spatřil muže, který 

v neděli v brzkých ranních hodinách přišel 
před budovu městského úřadu s bubínkem 

v ruce. Před městským úřadem se svlékl do 
naha, sedl si na schody a začal bubnovat. V tu chví-

li na služebnu městské policie rovněž zavolal občan, 
který si tohoto neobvyklého chování muže s plno-
vousem všiml, ale to už byla hlídka městské policie na 
cestě k městskému úřadu. I když si strážníci zpočátku 
mysleli, že s ním nebude lehké jednání, muž se choval 
klidně. Jednání strážníků s nahým mužem s bubínkem 
v ruce si přihlížející občané nahrávali na mobilní tele-
fon. Muž strážníkům vysvětloval, že se jedná o protest 
proti zákazu Města Dubí na konání punk festivalu. Na 
výzvu strážníků se muž oblékl a nechal si vysvětlit ce-
lou situaci, která vznikla kolem zmíněného festivalu. 
Chováním muže, který přijel z Prahy protestovat, se 
bude zabývat správní orgán.    

Policie ČR upozornila hlídku městské policie, že se 
po Dubí může pohybovat žena, po které bylo vyhlá-
šeno pátrání. Ve stejný den operátor kamerového 
systému uvedenou ženu spatřil u silnice E55 u spod-
ního kruhového objezdu. Vyslaná hlídka městské 
policie ženu zadržela a předala Policii ČR, která pátrání 
vyhlásila. 

Policie ČR požádala městskou policii, aby strážníci 
vyjeli na oznámení, že někdo měl spadnout z lešení 
ve Mstišově. Hlídka městské policie vyjela na místo, 
kde byl vážně zraněný dělník, který při práci na lešení 
při opravě domu spadl z výšky na zem a stěžoval si 
na velkou bolest zad a pánve. Na místo byla přivolána 
záchranná služba a lékař rozhodl o přivolání letecké 
záchranné služby. Na žádost lékaře byla u zraněného 
provedena orientační dechová zkouška na alkohol, 
muž nadýchal 2,4 promile alkoholu. Strážníci zajišto-
vali přistání vrtulníku, který zraněného transportoval 
do nemocnice. 

Policie ČR požádala hlídku městské policie, aby 
strážníci zajeli k bývalé restauraci Zátiší, kde měl být 

muž bez domova s pravděpodobnou zástavou obě-
hu. Vozidlo městské policie je vybaveno defibriláto-
rem a strážníci jsou na místě téměř vždy dřív než sa-
nitní vůz záchranné služby. Ani přes veškeré pokusy 
se nepodařilo strážníkům a ani přivolané záchranné 
službě oběhový systém u muže obnovit. Muž bez do-
mova, který se pohyboval po Dubí, zemřel. 

Záchranná služba požádala o výjezd hlídku městské 
policie do Senior centra Pohoda, kde mají nahláše-
nou zástavu krevního oběhu u starší ženy. Na místo 
okamžitě vyjela hlídka městské policie. Strážníci 
vyběhli do druhého patra domu, kde se snažili za-
městnanci Senior centra oživit ženu při zástavě srdce. 
Strážníci, kteří pravidelně prochází školením, ihned 
poznali, že se opravdu jedná o zástavu srdce a zahájili 
první pomoc. Šance na obnovu funkce srdce, pokud 
není poškozené, je pouze do deseti minut od jeho 
zástavy. Strážníkům se podařilo obnovit funkci srdce,
a když na místo přijela záchranná služba, žena byla již 
zcela při vědomí. Obvykle v těchto případech nechtějí 
pacienti ani odvézt do nemocnice, protože si myslí,
že jsou již v pořádku.    

Žena z Dubí volala na služebnu městské policie, že 
její sestře, která bydlí v Pozorce, praskl přívod vody
a ta jí protéká do sklepa. Strážník na stálé službě ženě 
poradil, aby zastavila hlavní přívod vody a zavolala na 
pohotovostní linku vodárenské společnosti. Po chvíli 
volala žena opět, že i po zavření přívodu vody do skle-
pa voda stále teče a na pohotovostní lince vodovodů 
jí operátor sdělil, že momentálně nemá žádné volné 
pracovníky, že jí nemůže pomoci. Na místo vyjela 
hlídka městské policie. Strážníci v domě našli hlavní 
přívod vody a pomocí vypůjčeného nářadí vodu uza-
vřeli. I tyto situace řeší strážníci poměrně často, tedy 
nejen veřejný pořádek či jiné protiprávní jednání, ale 
tyto případy, které nejsou pro čtenáře zajímavé, a ni-
kde se o nich nedočtete.     Tomáš Pykal, velitel MP Dubí
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STÉ VÝROČÍ ZALOŽENÍ ČESKOSLOVENSKÉ REPUBLIKY

Čtvrteční dopoledne 25. října patřilo připomínce 100. výročí založení Československé republiky, kdy si představitelé města Dubí, zástupci Českého svazu bojovníků 
za svobodu, žáci a učitelé dubských škol i občané našeho města připomněli tento svátek, jehož význam letošní 100. výročí ještě umocňuje. 
I v našem městě patří letošní připomínce právem také přívlastek určité mimořádnosti, protože dne 30. října před deseti lety byl vedle Městského úřadu odhalen 
památník „Obětem boje za svobodu“, kde si každoročně toto výročí připomínáme a v letošním roce byla na křižovatce ulic Ruská, Pohraniční stráže a Krušnohorská 
vysazena k tomuto výročí ještě lípa, národní strom České republiky, která se zpravidla vysazuje právě u příležitosti připomínky naší státnosti.
K tomuto významnému svátku pronesl svůj projev pan starosta, přičemž nejprve oslovil mladou generaci, protože právě dnešní mladí lidé budou nositeli tra-
dic české státnosti, která má za sebou již více než tisíc let své existence. Právě tento státní svátek je rovněž příležitostí k ohlédnutí se, a to především za tím, 
co s nemalým úsilím prosadily, ale i obětovaly minulé generace. Především čtyři tragické roky první světové války, které 28. říjnu před sto lety předcházely, 
poznamenaly život mnoha lidí, protože v Čechách a na Moravě by se jen stěží hledala rodina, která by touto válkou nebyla zasažena. Proto si při této příležitosti 
zaslouží poklonu ti, kteří položili své životy, a jejich památka by neměla být v povědomí nikoho z nás zapomenuta. „Nejen první světová válka,“ jak uvedl pan starosta, 
„ale i oněch sto let, které uplynuly od jejího skončení, mnoha našim občanům, zejména těm mladším, připadá jako cosi pradávného, co má s naší současností jen málo 
společného. Není to pravda, ale částečně je takový pocit, zvláště u mladé generace, snad i pochopitelný. Význam pojmu vlast, jenž byl podobně jako mnoho jiných tolikrát 
zneužíván a vyprazdňován, si člověk uvědomí nejsilněji, když je mu odepřen. Mohou o tom vyprávět celé generace našich emigrantů, kteří uprchli před pronásledo-
váním autoritativních režimů a kteří museli zapouštět své kořeny v jiných kulturách, v jiných společenstvích, v jiných tradicích. I když se v novém prostředí nakonec za-
bydleli a nalezli v něm druhý domov, na svou vlast zapomenout neuměli a nechtěli. Ztrátu vlasti cítili jako ránu, která se sice zhojí, ale bolavá jizva po ní zůstává a nemizí,“ 
uvedl starosta. Poté připomněl, jak právě vlastenectví a třeba i česká literatura byly silou, která všem dodávala důvěru a sílu v době nacistické okupace, stejně tak, 
když byla v únoru 1948 zlikvidována i ona okleštěná poválečná demokracie, bylo na dlouhých více než čtyřicet let rozhodnuto, že opravdová moc nad naší zemí 
nebude v našich rukách: „Proto je třeba i v dnešní době si vážit spojeneckých svazků se zeměmi, které stojí na stejných civilizačních hodnotách, a proto je třeba 

takové hodnoty si nejen chránit, ale alespoň někdy o nich trochu i přemýšlet, třeba v takový den, jako 
je ten dnešní,“ dodal ve svém projevu pan starosta.
Poté představitelé města i další hosté položili květiny k památníku „Obětem boje za svobodu“ a poklo-
nili se památce těch, kteří za tuto hodnotu zaplatili cenu nejvyšší, svůj život: vždyť se dokázali postavit 
zlu a násilí, a proto by nám měli být vzorem k občanské odpovědnosti, cti a vlastenectví.
Součástí tohoto slavnostního setkání bylo vystoupení žáků dubských škol, kteří si pod vedením svých 
učitelů připravili svá vystoupení. Žáci ze ZŠ Dubí1 zarecitovali dvě básně, a to "28. říjen" od mladého 
básníka Josefa Pelíška a báseň "T. G. Masaryk" od Jiřího Kupky, žáci ze ZŠ Dubí 2 zazpívali lidovou píseň 
"Teče voda, teče"; v úplném závěru zazněla státní hymna České republiky. Poté se všichni ještě setkali 
u v tento slavnostní den vysazené lípy srdčité a symbolicky k ní přihrnuli hlínu, a to jak představitelé 
města, tak rovněž žáci našich škol. Pro všechny, ale zvláště pro ty nejmladší to bude jistě vzpomínka 
na založení Československé republiky vždy, když budou kolem tohoto místa procházet nejen v jejich 
školním věku, tak i ve věku dospělém, pokud Dubí se jim a jejich rodinám stane domovem. Přejme si, 
aby tomu tak bylo pro nás všechny.                                                                                  Anna Gürtlerová, Jiří Šiller

Z PARTNERSKÉHO MĚSTA…

První zářijový víkend již tradičně patří Městským slavnos-
tem v našem partnerském městě, durynském Arnstadtu.
Hned v jejich úvodu starostu, místostarostu města Dubí 
a tajemníka Městského úřadu Dubí přivítal starosta měs-
ta, pan Frank Spilling, jehož občané města Arnstadt 
v letošních volbách do pozice starosty města zvolili. Během 
slavnostního aktu u příležitosti 20. výročí partnerství měst 
byla podepsána partnerská smlouva mezi městy Arnstadt, 
Dubí a Gurk, kdy starostové Spilling a Pípal společně s místo-
starostou Wuzellou svými podpisy symbolicky potvrdili 
vůli a přání všech tří měst, a to právě u příležitosti již zmíně-
ného 20. výročí podpisu partnerské smlouvy, pokračovat 
i v dalších letech ve spolupráci a partnerství. 

Nedílnou součástí byla již tradiční prezentace našeho města během slavností v Arnstadtu, kdy zaměstnankyně Městské-
ho kulturního zařízení a Městského informačního centra všem zájemcům představovaly naše město, předávaly informace 
o jeho historii i současnosti, které se nejednomu zájemci staly pozvánkou do Dubí, nabízely propagační materiály a před-
měty, mezi nimiž jako každoročně v nabídce nechyběly výrobky firmy Dubský perník, stejně tak Arkádie Teplice, o. p. s., 
Společnosti pro komplexní péči o zdravotně postižené. Za bezvadnou organizační přípravu i samotnou prezentaci našeho 
města jim patří poděkování. 
Město Dubí tak vedle saských sousedů, Svazku obcí Bannewitz a Města Altenberg, spolupracuje s durynským Arnstadtem 
a korutanským Gurkem v jižním Rakousku.                                                                                                                 Anna Gürtlerová, Jiří Šiller
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SLAVÍME MEZINÁRODNÍ DEN SENIORŮ

Mezinárodní den seniorů slavili uživatelé se zaměstnanci v pondělí 8. října 
v prostorách jídelny Seniorcentra Pohoda. Na oslavě nechybělo bohaté občer-
stvení, zábava, živá hudba a především tanec. Celá akce se vydařila. V měsíci 
říjnu se uskutečnil i plánovaný oblíbený výlet vláčkem Humboldt, kterého se 
zúčastnili i imobilní senioři. Všem partnerům a zaměstnancům velmi děkujeme 
za spolupráci, díky které můžeme našim uživatelům zajistit bohatý volnočaso-
vý program.                                                        Bc. Ivona Kolmanová, sociální pracovnice

XVIII. DUBSKÝ KOLÁČ S NAPÍNAVÝM KONCEM

Dne 17. října proběhl v Domově důchodců Dubí již XVIII. ročník Dubského koláče. Tato akce je rok od roku oblíbenější. O tom svědčí i počet družstev, která se této 
akce zúčastnila. Letos jich bylo neuvěřitelných jedenáct. Tradiční výhrou jsou pamětní talíře, které nám každoročně věnuje Český porcelán, a.s. Dubí.

Jako každý rok, tak i letos mělo celé klání dvě části. Jednou částí je soupeření družstev v motorických a vědomostních disciplínách, kterých bylo letos připraveno osm.
První místo si v této části vybojovalo domácí družstvo z Podkrušnohorských domovů sociálních služeb, konkrétně z domova Na Výšině, druhé skončilo družstvo 
z domova pro seniory Litvínov a na třetím místě se umístili hráči z domova pro seniory Chlumec.

V druhé části se potom hodnotí vzhled a chuť koláčů, které si jednotlivá družstva vyrobila ve svých zařízeních a přivezla k nám. Letos bylo téma – OVOCNÝ 
ZÁKUSEK. Chuť hodnotila porota složená ze soutěžících z jednotlivých družstev. Vzhled se hodnotí pomocí žetonů, které jsou vhazovány do nádob k jednotlivým 
soutěžním zákuskům. 

Musím však říci, že hodnocení samotných ovocných zákusků nebylo vůbec lehké, protože všechny zákusky byly velmi pěkné a až hříšně dobré. Porota měla 
velmi zodpovědný a nelehký úkol. Ono ochutnat 11 zákusků není nic snadného. Někteří porotci se dokonce nechali slyšet, že zákusky teď nějaký čas nechtějí 
snad ani vidět. Letos nastala situace, které se obává snad každý pořadatel. Na prvním a na čtvrtém místě se nám po sečtení bodů za vzhled a za chuť umístila vždy 
dvě družstva. A tak musel o vítězi a následujících místech rozhodnout hod bramborou do hrnce. A brambory rozhodly následně: vypečené první místo si odvezl 
DD Chlumec, druhý nejlepší zákusek k nám přivezlo družstvo z DD Severní Terasa a ten třetí nejlepší upekli v Meziboří. Všichni se ze svých úspěchů velmi radovali. 
Své sportovní a pekařské výkony mohli přítomní zapít růžovým vínem, které již tradičně věnoval ředitel PDSS PhDr. Jaroslav Zeman. K tomu všemu nám celé od-
poledne hrála živá dechová hudba, kdo měl zájem, mohl i tančit.

Hosté ze širokého okolí se vraceli zpět do svých zařízení s plnými bříšky, dobrou náladou a spoustou zážitků a dojmů. Co tedy ještě dodat? Snad jen to, že všem 
účastníkům srdečně děkujeme, že přijali naše pozvání a soutěžili ze všech sil. Velké díky patří i personálu, který se na organizaci a přípravách podílel a bez něhož by 
nic z toho nebylo možné. Děkujeme.                                                                                                                                                                                                              Mgr. Kateřina Zemanová

NNNeeerroozzuummíímmm dddoooppppppppppiisuuu ooooddd eexxxeeekkkkuttoooorrraaa

NNevímm,,, sss kkkkkkkkkýýýýýýýýýýýýmmmm sssseeeeeeeeeeeee  ddddddddddddddddddddddoooooooooommmluuuvvviiiitttt
nnnnaaaa  ssssspppppllláááááttttkkkkkooooooooovvvvvvvéééééémmmmmmmmmmmmm kkkkkkkaaallleeenndddááááářřřřii

PPPPPPPPPřřřřřřřřřřiiiiiiiiiiiiiššššššššššššeeeeeeeeeellllllll mmmmmmmmmmiiii vvvvvyyyysssssooooooookkkkkkkýýýýýý
nnnnnnneeeeeeedddddddddddooooooooopppppppppllllllaaaaaaattttttttteeeeeeeekkkkk zzzzzaaaaaaa  pppppppllllyyyynnnnn

NNNNNeemmmááámmmmm  nnnaa ssssssssspppppppppppppppppllllllláááccceeeennníííí ppůůůjjjjččččkkkyyyy

Dluhové
poradenství

DLUHOVÉ PORADENSTVÍ
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Čtení pro prťata
Ve čtvrtek 20. září jsme navštívili s předškoláky z naší 
mateřské školy tradiční „Čtení pro prťata“, které se 
konalo v teplické Regionální knihovně. Tentokrát se 
čtení uskutečnilo v dopoledních hodinách a bylo ur-
čeno jen pro děti z naší mateřské školy. Děti si nejprve 
mohly samy s paní knihovnicí přečíst obrázkové čtení 
o ježibabce Katce, potom je čekalo několik pohádek 
a úryvků z knih pro děti a nechyběly ani hádanky, kte-
ré prověřily bystrost dětí. Závěrem nás všechny čekalo 
ještě malé překvapení, které pro nás paní knihovnice 
uspořádala, a tím byla návštěva dětského oddělení. 
Děti si zde mohly prohlédnout knihy dle vlastního vý-
běru. Jako vždy se čtení moc povedlo.
                                  Za MŠ Cibuláček Bc. Denisa Urbanová 

Solná jeskyně 
Od pondělí 24. září jsme s dětmi začali jezdit, tak jako každý rok, do solné jeskyně „SOLANKA“ v Proseticích. Důvodem k ozdravnému pobytu byly dobré zkuše-
nosti z minulých let, které se prokázaly v nižší nemocnosti dětí. Haloterapie – léčba solí v solné jeskyni podporuje posílení dýchacích cest a zároveň působí jako 
podpůrná léčba při mnoha obtížích jako např. alergie, dermatologická onemocnění.
V solné jeskyni nás čeká ještě devět společných pondělků. Děti si užívají nejen pobytu v solné jeskyni, ale též si mohou pohrát v úžasně vybaveném herním 
koutku.                                                                                                                                                                                                                                   Za MŠ Cibuláček Kateřina Kazdová

Vystoupení kouzelníka
V úterý 25. září  jsme na zahradě naší MŠ Cibuláček 
přivítali kouzelníka s jeho ptačími kamarády. Děti se 
seznámily se sovou sněžnou, puštíkem, papouškem 
ARA i králem ptactva, orlem. Dozvěděli jsme            

                         se něco o jejich životě a měli mož-
                                nost pohladit si některé ptáčky 

                                   a vzít si je i na ruku. Na závěr si 
                               pan kouzelník připravil několik 

                               vtipných kouzel. Vystoupení 
sklidilo u dětí velký úspěch.                                                                                                 

Za MŠ Cibuláček 
Bc. Denisa Urbanová

… je název jednoho ze tří projektů naší mateřské školy. V pondělí 15. října jsme v naší mateřince při-
vítali Mgr. Lindu Nevečeřalovou ze Státního zdravotního ústavu v Ústí nad Labem, která nám v rámci 
tohoto projektu přijela předat praktické rady pro cvičení s overbally a dalším tělovýchovným náčiním. 
Děti si vyzkoušely také správnou techniku plazení pod překážkou, skákání panáka a chůzi po masáž-
ních půlkoulích Tullo.

Míče overbally děti nedržely ve svých rukou poprvé, ale cvičí s nimi již pravidelně. Cvičení se jim líbí, 
zaujalo je a s míči si tak protáhnou celé tělo. Děti nejraději cvičí dechové cvičení ,,lev“, při kterém si 
mohou zakřičet a mezi oblíbené patří i masážní a relaxační cviky s míčem i bez míče.

Cvičením s míči overball si tak děti zdokonalují své pohybové dovednosti. 
Za kolektiv MŠ U Křemílka Květa Koritková

„KROK ZA KROKEM ZDRAVÝM ŽIVOTEM…“

Z MŠ CIBULÁČEK
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V úterý 16. října jsme my, 
žáci 9. třídy ZŠ Dubí 1, měli 
možnost navštívit hotelo-
vou školu v Teplicích. Poté, 
co jsme byli rozděleni do 
skupin, nás studenti školy 
provedli jejím areálem. Sou-
částí programu byla mož-
nost vyzkoušet si práci bar-
mana a namíchat předem 
určený nápoj, který jsme 
si pak mohli i vypít. Líbilo 

se nám, že jsme si sami mohli připravit bramborový salát a domácí majonézu 
a na tom jsme si mohli pochutnat. Užili jsme si i oblíbené flambování a zdobení 
muffinů. Exkurze se nám velice líbila a doufáme, že další podobné nás ještě 
čekají. Děkujeme učitelům a žákům hotelové školy za připravený program.  

Žáci 9. třídy ZŠ Dubí 1

Z DUBSKÝCH ZÁKLADNÍCH ŠKOL 

Návštěva hotelové školy v Teplicích

Dne 25. září navštívila Základní školu Dubí 1 spisovatelka dětské literatury 
paní Ivona Březinová. Měla připravenou besedu pro žáky druhého stupně, při 
níž je seznámila se svojí literární tvorbou. Představila svoje knihy a jejich hrdi-
ny a děti měly zároveň možnost dozvědět se, jak vzniká kniha – od prvního
nápadu autorky až k tisku. Žáci si dokonce mohli knihu i s věnováním zakoupit 
buď přímo na místě, nebo nechat zaslat poštou. Beseda byla velmi zajímavá 
a přínosná a poskytla možnost „nahlédnout pod pokličku“ práce spisovatelky.                                                                                                            

Mgr. Markéta Vágnerová, Mgr. Adéla Hufová, ZŠ Dubí 1

Návštěva spisovatelky dětské literatury

Dne 24. října proběhl na Základní škole Dubí 1 projektový den zaměřený na „osudové osmičky“ v našich 
národních dějinách.  Žáci si připomněli čtyřsté výročí vypuknutí třicetileté války, sté výročí konce první 
světové války, osmdesáté výročí podepsání Mnichovské dohody, sedmdesát let od únorového komunis-
tického převratu či Pražské jaro 1968 a následný vpád vojsk Varšavské smlouvy. Dominantním výročím, na 
které byl projekt zaměřen, bylo sté výročí vzniku samostatného Československa. Do projektu byli úměr-
ně svému věku zapojeni žáci celé školy. Pro děti z prvního a druhého ročníku byla připravena prezentace 
a přehlídka, během které jim jejich starší spolužáci z osmé a deváté třídy přiblížili osobnosti a módu prv-
ní republiky. Žáky třetích až sedmých ročníků čekal bohatý program na celý vyučovací den. Nejprve se 
během zhlédnutí dokumentu seznámili se základními historickými fakty, svoji pozornost a znalosti si pak 
mohli prověřit při vyplňování pracovních listů. Dále i na ně čekala prezentace a přehlídka, připravená 
staršími spolužáky. Svoji kreativitu si vyzkoušeli v tematických výtvarných dílnách a při tvorbě nástěnek. 
Na závěr si zahráli vědomostní hru ve stylu „Riskuj“, při níž mohli zúročit poznatky získané v předchozích 
aktivitách. Do projektového dne byla zapojena doslova celá škola a každý se snažil odnést si z něj co nejvíce.

Mgr. Markéta Vágnerová, Mgr. Adéla Hufová, ZŠ Dubí 

Osudové osmičky v našich národních dějinách

Letošním prvním projektem na 
druhém stupni ZŠ Dubí 2 byl pro-
jekt k svátku svatého Václava. Nej-
prve se žáci seznámili v několika do-
kumentárních filmech s osobností 
knížete Václava a jeho odkazem pro 
naši zemi. Děti se ve třídách rozdě-
lily na trojice nebo čtveřice a každá 
skupina obdržela zadání své práce. 
Skupiny měly za úkol vytvořit pla-
kát o svátku svatého Václava, sepsat 
jeho krátký životopis, vytvořit oslav-

nou báseň a rýmovanou pranostiku k tomuto datu. Celý plakát děti doplnily 
obrázkem svatého Václava a vymalovaným komiksem o jeho životě, který měla 
každá skupina k dispozici jako jeden ze zdrojů informací, které skupiny doplňo-
valy i z internetu. Jeden člen z každého týmu se věnoval speciálnímu výtvarné-
mu projektu. Děti kreslily návrh mince s tématikou svatého Václava. Na konci 
projektového dne si děti vzájemně předvedly výsledky práce svých skupin, 
zarecitovaly své básně i pranostiky. Nejhezčí plakáty pak ozdobí školní chodby 
a nejkrásnější básně si žáci přečtou v podzimním čísle našeho školního časopisu 
Kurikulum.                                                                                   Mgr. Marie Hůlková, ZŠ Dubí 2

Projekt k svátku svatého Václava na ZŠ Dubí 2

V letošním školním roce 
jsem se se žáky 6. třídy pustila 
ve výtvarné výchově do prá-
ce s netradičními materiály, 
různorodými nástroji i neob-
vyklými postupy. Naše vyučo-
vací téma Linie jsme s chlapci 
i dívkami pojali velmi kreativně, 
s velkou fantazií. Do školy 
jsme si přinesli nitě a přemís-
tili se do předzahrádek před 
2. stupněm naší školy. Nejdří-
ve jsme si předávali znalosti 
o přírodních jevech a krásách 
v obdobích pozdního léta

a podzimu, popovídali o babím létě a pavoucích. Tvorba pavučin byla pro nás 
výzva a my jsme začali vytvářet přímo umělecká díla. Bylo to velmi pracné 
a náročné na přesnost a soustředění. Přálo nám krásné počasí a pozvání do 
Světa pavučin přijala i naše paní ředitelka. Moc se jí to líbilo, stejně i lidem, kteří 
šli okolo. Škoda jen, že se dílo větrem i deštěm zničí. Práce se nám podařila. 

Žáci a Bc. Jarmila Slámová, ZŠ Dubí  2

Netradiční výuka výtvarné výchovy na ZŠ Dubí 2

Během tohoto měsíce jsme měli možnost seznámit se s milým 
psím kamarádem Berýskem, který pomáhá lidem. Při besedě 
se děti od jeho paničky dozvěděly, co znamená canisterapie 
a všechny měly možnost si vyzkoušet, jak je Berry šikovný a co 
dokáže. Dokonce si hravou formou zopakovaly i učivo, jako tře-
ba geometrické tvary. Také se naučily používat některé z psích 
povelů. Zjistily, že povely musí správně formulovat a dobře
artikulovat. 

Berry s pomocí  dětí předvedl, že na povel  umí najít schované 
granulky, pozdravit štěknutím, přeskočit překážku, posadit se, 
odběhnout. Za svou šikovnost ho děti odměnily psími dobrůt-
kami. Pak si mohly Berryho i pochovat a vyfotografovat se s ním. 
Děti byly nadšené a nám všem se s Berrym líbilo.             ZŠ Dubí 2

Berry v ZŠ Dubí 2
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Žlutý kontejner na plasty a nápojové kartony 

nebo žlutě označená část duonádoby 

ANO
Hodit sem můžeme na-
příklad časopisy, noviny, 
sešity, krabice, papírové 
obaly, cokoliv z lepen-
ky, nebo knihy. Obálky 
s fóliovými okénky sem 
můžete také vhazovat, 
zpracovatelé si s tím 
umí poradit. Bublinko-
vé obálky vhazujeme 
pouze bez plastové-
ho vnitřku! Nevadí ani 
papír s kancelářskými 
sponkami. Ty se během 
zpracování samy oddělí.

NE
Do modře označené nádoby nepatří uhlový, mast-
ný, promáčený nebo jakkoliv znečištěný papír. Tyto 
materiály nelze už nadále recyklovat. Pozor, použité 
dětské pleny opravdu nepatří do nádoby na papír, 
ale do popelnice na směsný komunální odpad.

ANO
Do zeleného kontejne-
ru můžeme vhazovat 
jakékoliv sklo, například 
lahve od vína, alkoholic-
kých i nealkoholických 
nápojů, sklenice od ke-
čupů, marmelád či za-
vařenin. Patří sem také 
tabulové sklo z oken a 
ze dveří. Vytříděné sklo 
není nutné rozbíjet, 
bude se dále třídit!

NE
Do těchto nádob nepatří keramika a porcelán.
Nepatří sem ani autosklo, zrcadla nebo třeba dráto-
vané sklo, zlacená a pokovovaná skla.  Vratné zálo-
hované sklo patří zpět do obchodu.

Modrý kontejner na papír 

nebo modře označená část duonádoby

Zelený kontejner na sklo

ANO
Do nádob na plasty patří 
fólie, sáčky, plastové taš-
ky, sešlápnuté PET láhve, 
obaly od pracích, čistících 
a kosmetických přípravků, 
kelímky od jogurtů, mléč-
ných výrobků, balící fólie 
od spotřebního zboží, oba-

ly od CD disků a další výrobky z plastů. Patří sem i krabice 
od džusů, vína, mléka a mléčných výrobků, které je potřeba 
před vhozením do nádoby řádně sešlápnout.
NE
Naopak sem nepatří mastné obaly se zbytky potravin nebo 
čistících přípravků, obaly od žíravin, barev a jiných nebez-
pečných látek, podlahové krytiny či novodurové trubky. 
Neodhazujte sem ani nápojové kartony silně znečištěné 
zbytky potravin Zdroj: https://www.ekokom.cz

Občané města Dubí mohou vytříděný odpad z domácností odkládat do tzv. duonádob na papír a plasty umístěných u jednotlivých rodinných domů nebo 

do barevně rozlišených 1100 l kontejnerů na stanovištích u velkých bytových domů.                                                                                                          Daniela Herinková, technický odbor

ZÁJMOVÝ KROUŽEK SPOLEČNÝ KONCERT ZÁKLADNÍCH UMĚLECKÝCH ŠKOL

ZUŠ Dubí a ZUŠ Du-
chcov uspořádaly ke 
stému výročí vzniku 
Československé repub-
liky slavnostní koncert 
v kostele Panny Marie 
v Dubí. Na něm nemoh-
la chybět vzpomínka na 
prvního prezidenta Čes-
koslovenské republiky 
Tomáše Garrigue Masa-
ryka, jehož památce byla 
věnována první skladba 
koncertu, píseň „Ach 
synku, synku“ v podání 
duchcovského dětské-
ho pěveckého sboru za 
doprovodu Komorního 
souboru přátel hudby, 
složeného z pedagogů, 
žáků a přátel hudby. Za 
řízení pana dirigenta 
Jana Valty provedli ještě 

i závěrečnou skladbu, píseň z barokního sborníku Loutna česká „Nebeští 
kavalérové“ A. V.  Michny z Otradovic, tentokrát s pěveckým přispěním 
dospělých.Hlavním blokem byl pestře sestavený program z vystoupení 
žáků obou škol, a to jak sólistů, tak i malých souborů. Příjemně nás pře-
kvapila obrovská návštěvnost, kostel byl zaplněn tak, že někteří poslu-
chači sledovali průběh koncertu ve stoje. Dubští, děkujeme za váš zájem!
My, pořadatelé akce, jsme byli velmi spokojeni s naší první společnou 
akcí u nás v Dubí, a to nás inspirovalo k naplánování dalšího podobného 
vystoupení. Ale ještě dříve se sejdeme na jaře, kdy se spolu s ostatní-
mi „ZUŠkami“ regionu již po několikáté budeme podílet na Koncertě 
k vítání jara v Rytířském sále duchcovského zámku. Ráda bych zde také 
poděkovala za pomoc pracovnicím Městského kulturního zařízení v Dubí 
a dubské Městské policii.                                           Eva Valtová, ředitelka ZUŠ Dubí
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... si připomínáme již od roku 1990 a ani v našem městě na dubské seniory nezapomínáme. V rámci jejich „svátku“ jsme jednak pro ně připravili 
tradiční výlet a jednak klubové posezení ve společenském sále v Tereziných lázních, které je vždy spojeno s kulturním programem.

V pondělí 1. října jsme pro ně připravili zajímavý poznávací výlet a pozvali je do Karlovarského kraje, a to do Bečova na Teplou, kde se na stejno-
jmenném hradě toho dne konaly pouze tři prohlídky, které byly dárkem seniorům k jejich svátku, a dostaly název Pérola Barroca aneb Baroko v Bečově 
nad Teplou. Velmi explicitně, ale zároveň též vtipně přiblížili herci strasti a radosti barokního života a finále bylo zakončeno prohlídkou klenotu, zlatem 
a drahokamy zářícího relikviáře sv. Maura. Prohlídka sklidila velký potlesk a spokojenost účastníků. Samotný hrad byl pravděpodobně založen již za 
vlády Jana Lucemburského, ale spolehlivá zmínka o jeho existenci je až z roku 1349, a to na listině vydané bratry z Rýzmburka, podle níž jsou právě oni 
prvními známými majiteli hradu a pravděpodobně i jeho staviteli. Z výletu, kdy nám přálo i počasí, jsme se znovu vraceli s pocity příjemně stráveného 
dne, ale zároveň i plni dojmů z prohlídky tohoto krásného hradu.

     Hned následující den jsme naše seniory pozvali na společné setkání obou Klubů, a to Klubu seniorů z Dubí 1 a Klubu žen. Jako tradičně je s přáním 
všeho nejlepšího, zejména však dobrého zdraví a elánu, pozdravil pan starosta, Ing. Petr Pípal. Milým hostem tohoto odpoledne byl zpěvák Jiří Štědroň, 
jehož všichni přivítali vřelým potleskem a během hodinového vystoupení jsme všichni obdivovali jeho vitalitu a zanotovali si s ním ty písničky, které 
jsme již dlouho neslyšeli, ale z našich pamětí určitě nevymizely, jako třeba Barbara, Vlaky, Belinda, La Paloma Blanca, Sedmikráska. Při písni „Budeme 
spolu“ jsme se neubránili vzpomínce na televizní pohádku Popelka, kterou již v roce 1969 natočila režisérka Vlasta Janečková, a před námi stál nám 
všem známý princ Mojmír, který v této pohádce vzplanul k Popelce láskou tak velkou, že ho nemohlo odradit nic, aby ji po skončení plesu nenašel…  
Opět jsme tak prožili krásné a – symbolicky řečeno – i tak trochu pohádkové odpoledne a pana Jiřího Štědroně jsme odměnili velkým potleskem 
a poděkováním za krásné písničky, které nám připomněl.                                                                                                                                                 Anna Gürtlerová, MKZ

      

MEZINÁRODNÍ DEN SENIORŮ…

Brixiho komorní soubor Teplice uvádí v dubském kostele pravidelně koncerty duchovní hudby. 
Zakladatel souboru, Bohdan Ostroveršenko, koncerty připravoval a řídil do roku 2004, poté mu to 
již zdravotní stav nedovolil. V listopadu 2013 odešel navždy. Po pěti letech od smutného výročí 
připravil soubor pod vedením svého uměleckého vedoucího Zdeňka Pavlovského Vzpomínkový

koncert, který se koná dne 12.11.2018 v kostele sv. Jana Křtitele
na Zámeckém náměstí v Teplicích. Po úvodní varhanní skladbě 
J.S.Bacha v podání Vratislava Řezáče, druhého z dirigentů sou-
boru, zazní Alleluja R.Thompsona. Poté Offertorium „Veni Sancte 
Spiritus“ F.X. Brixiho, Árie in A J.L. Oehlschlägela a Mše krupského 
kantora 1.pol. 19.století J.Klobautschnika. Holandští přátelé ze sboru 
Sneker Cantorij, kteří se vzpomínání také zúčastnili, přispěli do pro-
gramu vlastní skladbou. Ve stručně komentovaném průběhu kon-
certu byl připomenut bohatý život a dílo Bohdana Ostroveršenka. 
A také členové, kteří během již 46 leté existence souboru, věnovali 
především barokní duchovní hudbě část svých životů, aby naopak 
s hudbou a společně, prožili mnoho krásného. A byly vzpomenu-
ty zejména opory souboru, které v průběhu let již rovněž odešly 
navždy. Závěrem zaznělo slavné Händelovo Halleluja z Oratoria 
Mesiáš. Všichni, kteří mají duchovní hudbu rádi, vzpomněli společně 
se členy souboru.                                                                           Miloslav Gloser

VZPOMÍNKOVÝ KONCERT NAŠE KUCHAŘSKÉ ZAČÁTKY

Na zahájení sezóny kroužku malých kuchařů 
jsme pozvali zkušeného kuchaře, aby ukázal 
mladým kuchařinkám, co rychlého a chutného
lze uvařit k obědu či k večeři. Pan kuchař 
připravil výborné kuřecí maso v těstíčku, děti 
nakrájely zeleninu na oblohu a usmažily hra-
nolky v troubě. Zúčastnili se i rodiče dětí a malé 
kuchařky obsloužily jak rodiče, tak i sebe. Všem 
chutnalo a jako zákusek se podával jablečný 
koláč. Děkujeme hlavně panu kuchaři Jirkovi
z místní restaurace, že si na nás udělal čas 
a předvedl něco ze svého kuchařského umění.                                               

Za Pionýrskou skupinu Dubí 2  D. Ramžová
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PÁTRÁNÍ PO SOCHÁCH Z VÝKLENKOVÉ KAPLE 

V nedávné době došlo k opravě sloupu Nejsvětější Trojice 
v Tovární ulici, kde v minulosti stávaly tři sochy. Spolek historie 
města Dubí se pustil do hledání dvou zmizelých soch. Po rozho-
voru s pamětníky bylo následně zjištěno, že sochy z výklenků zmi-
zely po druhé světové válce, kdy je procházející opilci hodili do 
potoka. Podařilo se zachránit torzo jedné ze soch, u které se dlou-
ho myslelo, že se jedná o Madonu s Ježíškem. Druhou sochu měla 
údajně odnést voda. Zachráněné torzo dlouho stávalo u budovy 
nedalekého mlýna, odkud ji majitel před několika lety odnesl na 
Městský úřad v Dubí, kde byla schována ve sklepení, kde o ní té-
měř nikdo nevěděl. Z výzkumu bezhlavé sochy bylo zjištěno, že se 
jedná o mužskou postavu s knihou. Ve spojení s Ježíškem na knize 
se jedná o atribut sv. Antonína. Tím byla vyvrácena teze o Panně 
Marii. Bohužel po druhé soše stálé pátráme. Nevíme, jak vypada-
la, ani koho znázorňovala. Pokud máte historické fotografie kaple, 
obou soch nebo si sochy pamatujete, budeme rádi za každou in-
formaci na emailu jiri.kaspar@post.gymtce.cz.                Bc. Jiří Kašpar

ČESKÁ THAJBOXERSKÁ REPREZENTACE V BĚLORUSKU

Česká Muaythai Asociace (C.M.T.A.) 
vyslala od 1. do 5. října šest dětí vybraných 
z republiky na Muaythai Cup ''STAYKI OPEN'' 
do běloruského Minsku. Z dubského klubu 
Leonidas byl vybrán Matěj Šimůnek (11 let) 
a Lukáš Klaška (14 let), z TKB Teplice to byli 
pak sourozenci Lukáš a Nikola Černých, 
z Hanuman gym Praha pak Tobiáš Barták 
(13 let) a Tik Tak Rokycany Viktorie Jílková 
(11 let). Česká výprava byla nejzápadněj-
ším zúčastněným státem, byli zde hlavně 
sportovci z Běloruska, Ruska, Litvy, Lotyš-

ska, Gruzie a podobně. Tyto východní státy jsou známé tím, že u nich jsou bojové sporty na vysoké úrovni. Náš výběr 
ovšem zabodoval a stal se třetím nejúspěšnějším týmem. Všem reprezentantům se podařilo vybojovat medaile a to 
takto: Viktorie Jílková, Tobiáš Barták - zlato, Lukáš Černý, Nicol Černá, Matěj Šimůnek – stříbro a Lukáš Klaška - bronz.

Hned po návratu 6. října se konalo druhé kolo Mistrovství ČR Muaythai pořádané C.M.T.A v TJ Spoje Praha. Náš klub 
Leonidas Gym Muay Thai vyslal do boje jednoho chlapce. Matěj Šimůnek prohrál s o dvě váhovky těžším soupeřem 
těsně 2:1 na body. Jistě se ptáte, proč se takový nevýhodný zápas staví. Je to pro to, že chlapců ve váze 30 kg je v re-
publice velice málo a jelikož Matěj startuje na reprezentačních utkáních IFMA, kde je znát každá zápasová zkušenost. 
Proto je lepší prohrát u nás s těžším soupeřem a pak dominovat ve světě se stejně těžkými soupeři. 

Poděkování za tuto akci patří i prezidentu asociace C.M.T.A. Petru Ottichovi a našim sponzorům, kteří podporují 
dubský klub Leonidas Gym. Samozřejmě musím zmínit i podporu Ústeckého kraje, který dotuje přípravu dubských 
dětí na turnaje.                                                                                                                                                             Ladislav Horejš, trenér

MÝDLOVÁ KOUZLA V DUBÍ

Od 14. listopadu do 20. prosince provoní dubský Dům porcelánu s modrou krví
 v Tovární ulici výstava ručně vyráběných mýdel teplické Mýdlárny U Zámku. Tento ro-
dinný podnik založily v roce 2014 sestry Eva Janíková a Irena Bachtinová jako chráně-
nou řemeslnou dílnu, nabízí originální, ručně vyráběná přírodní mýdla nejvyšší kvality. 
Proto se také může chlubit certifikátem Regionální produkt Krušnohoří, jenž uděluje 
Asociace regionálních značek. 

Jak napoví název výstavy v Dubí - Mýdlová kouzla, jejich výrobky nás doslova oča-
rují, a to nejen omamnou vůní bylinek, přírodních olejů a silic, ale také svou rozmani-
tostí. Neuvidíte zde totiž jen důvěrně známá mýdla, která má doma v koupelně snad 
každý, ale také bomby do koupele, koupelové sole, mýdla na holení, šampony, a to 
i pro pejsky, mýdla olejová, máslová a šlehaná a v neposlední řadě i léčivá. Opome-
nout se také nedá estetická kvalita produktů teplické mýdlárny. Na první pohled je
v nich totiž patrný otisk 100% ruční práce a lásky k řemeslu, který každému kousku 
dodá punc výjimečnosti. Kouzla mýdel nám tak přijdou vhod, pozvednou mysl a do-
dají síly na nadcházející adventní období. Zpříjemnit si jej můžete právě návštěvou 
výstavy v Domě porcelánu s modrou krví, kde se zároveň seznámíte s historií a tech-
nologií výroby mýdel. Těšíme se na Vás.    Jana Tanzmannová,

Martina Vlková a Marie Davidová 
www.infocentrum-dubi.cz
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listopad 2018

Střední škola 
stavební a strojní Teplice, 

pracoviště Krupka 
nabízí ve školním roce 
2019 – 20 tyto obory: 

 

 
čtyřletý maturitní obor zakončený maturitní zkouškou 
26-41-M/01 – Elektrotechnika 
 

nástavbové studium zakončené maturitní zkouškou 
64-41-L/51  -  Podnikání - denní forma studia (dvouleté) 
64-41-L/51  -  Podnikání – dálková forma studia (tříleté) 
 
 

učební  (tříleté učební obory)  
23-56-H/01 -  Obráběč kovů (možnost stipendia) 
26-51-H/01 -  Elektrikář (možnost stipendia) 
23-51-E/01  - Strojírenské práce 
 

Nabídku dalších učebních oborů naší školy na pracovištích 
v Teplicích a v Duchcově najdete na: http://www.sssstp.cz 
 
Tel:  +420 417 861 407 

 

Sklad hutního materiálu Teplice - Novosedlice

přijme SKLADNÍKA
Výhodou jeřábnický, vazačský průkaz, paličský, průkaz VZV

Jednosměnný provoz Po-Pá 
Mzda 22 - 25 000 Kč

Kontakt: tel.: 602 599 885, novosedlice@technimat.cz

Koupím porcelán ROYAL DUX 

sošky, zvířata, vázy, malé i velké,

 jen nepoškozené, 
platím hotově, přijedu.

Tel. kontakt: 731 490 278

INZERCE OBNOVENÍ PROVOZU MOLDAVSKÉ DRÁHY

OZNÁMENÍ

       Vážení občané, 
v pátek dne 30. listopadu v době od 9:30 do 14:00 hodin

 bude Dům porcelánu s modrou krví pro veřejnost uzavřen. 

Důvodem je zasedání Lokálního řídícího výboru Euroregionu Elbe/Labe, 
jehož je naše město členem. 

                                                       Děkujeme za pochopení.                                          ( -rr-)

Vážení občané, jak již zřejmě víte z regionálního zpravodajství, tak 
dne 31. října skončila výluka na trati č. 135 Most – Moldava v Krušných 
horách, která je vedena přes naše město a byla obnovena pravidelná osobní 
doprava podle jízdního řádu.
Jízdní řád vlaků najdete jak knižním vydání Jízdního řádu, tak rovněž např. na 
webových stránkách Správy železniční dopravní cesty či na webových strán-
kách Krajského úřadu Ústeckého kraje, a to v sekci Doprava.
Upozorňuji, že dne 9. prosince vstupují v platnost nové jízdní řády, které 
jsou již dnes k dispozici na webových stránkách Správy železniční doprav-
ní cesty. K vlakům jsou zajištěny autobusové přípoje dle platných jízdních 
řádů Dopravy Ústeckého kraje, svou zastávku u železniční stanice má rovněž 
mezinárodní autobusová linka č. 398 Dresden – Zinnwald/Cínovec – Teplice 
a zpět, která je součástí Dopravy Ústeckého kraje.                                   Jiří Šiller 

Knihovna oznamuje svým čtenářům, že ve dnech 
27. listopadu (úterý) 

29. listopadu, 6. prosince, 13. prosince 

a 20. prosince (čtvrtky) 
bude otevřena pouze do 15:00 hodin.

H. Paurová, knihovnice

ZMĚNA OTEVÍRACÍ DOBY DĚTSKÝCH HŘIŠŤ

Informujeme návštěvníky dětských hřišť o úpravě provozní doby během zimního období: do konce března platí zkrácená provozní doba do 16:00 hodin, přičemž 
od 1. prosince do 31. března budou zcela uzavřena hřiště v Tovární ulici a ve Mstišově. Naopak nově je možné využívat dětské hřiště na Cínovci.
Upozorňujeme na dodržování pokynů návštěvních řádů, zejména pak na zákaz používat herní prvky za nepříznivých povětrnostních podmínek, kdy jejich povrch může 
být kluzký či namrzlý, čímž předejdete vzniku zbytečných úrazů.                                                                                                                               Bc. Lukáš Jačka, technický odbor MěÚ Dubí
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Dubský zpravodaj, měsíčník, periodický tisk územního samosprávného 
celku, IČ 00266281,vychází s povolením MK ČR E 11312. 

Vychází 12. den v měsíci v nákladu 2 000 výtisků. Vydává Město Dubí, 
Ruská 264/128, 417 01 Dubí. Občanům je vydáván zdarma.

Redakční rada: Mgr. Soňa Kosová - šéfredaktorka,
Anna Gürtlerová - redaktorka,

Jiří Šiller - redaktor
Sazba a tisk: ALWAC, a. s.

U příspěvků delších než rozsah A4 si redakce vyhrazuje právo obsah bez porušení smyslu přiměřeně zkrátit.

Příspěvky, náměty a dotazy do Dubského zpravodaje zasílejte na Městské kulturní zařízení nebo telefonujte
na 417 579 927 - 8 nebo 606 645 320 či mailujte na: dubskyzpravodaj@seznam.cz. Příspěvky do DZ zasílejte

zásadně formou přílohy. Nevlastníte-li počítač s připojením na internet, využijte této služby v knihovně.
Uzávěrka Dubského zpravodaje je vždy 25. dne v měsíci.

Nezaručujeme, že příspěvky došlé po tomto datu budou zařazeny.
Nevyžádané rukopisy nevracíme.

Dubský zpravodaj, měsíčník, periodický tisk územního samospprávnéh
celku, IČ 00266281,vychází s povolením MK ČR E 113122. 

V há í 12 d ě í i ákl d 2 000 ý i ků V dá á Mě D bí

Dne 18. listopadu 
si připomínáme 
7. výročí úmrtí 

paní Anny Jokelové.

S láskou vzpomíná 
manžel Luděk, děti Luděk, Jan, 
František, Jarmila,
snacha Alenka,vnoučata Jakub, 
Barborka, Jarmilka, Evička, Alois, 
Natalka a další příbuzní. 

Dne 17. listopadu 

uplynou 

smutné 3 roky, 

co nás navždy opustil 

pan Jan Weisser.
                                                                                               

S láskou a úctou vzpomíná rodina.

eeee 17171717. lilililiststststopopopoopopp daddadadadaduuuu ueeeeDnDnDnDneeee

Dne 31. října 
uplynulo 100 let od narození 
našeho milovaného 
dědečka a pradědečka, 

pana Karla Hlouška. 

Dědoušku, máme Tě pořád v srdíčku 
a nikdy na Tebe nezapomeneme.                                                                    

S velkou úctou posíláme tichou vzpomínku.

BLAHOPŘÁNÍ

Sháním v Dubí byt 2+1 nebo 3+1

ideálně pod lázněmi, 

původní stav nevadí

 Kontakt: 702 534 605

Sháním v Dubí 

RD se zahradou nebo pozemek 
Pouze za tržní cenu.

Tel. kontakt: 774 879 740

Dne 12. října 
oslavila naše  skvělá maminka a babička,

paní Hana Vlčková, krásné životní jubileum, 70 let. 

Touto cestou bychom jí chtěli popřát mnoho štěstíčka, zdravíčka, lásky, pohody 
a ještě spoustu krásných chvil se svou rodinou a svými vnoučátky.

Máme tě všichni moc rádi.
         Ze srdce přejí Hanina a Janina s manželi a vnoučata Dominik, David, Klárka a Peťulka.

INZERCE

VZPOMÍNKY

Dne 17. listopadu 
vzpomeneme 1. výročí úmrtí

 paní Ludmily Halíkové z Dubí. 

Děkujeme všem, kteří tichou vzpomínkou uctí její památku.
Jménem pozůstalých dcera a bývalý manžel

Dne 17. listopadu 
uplyne dvanáct let 
od úmrtí mého manžela 

pana 

Jiřího Hlavatého.
                                                                        

Stále vzpomíná manželka, syn, dcera a vnoučata.
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